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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 15 maart 2022  

Aanwezig  : Desiree Dolle, Peter van Gerven, Kees Henkelman,  
                                  Ben van den Reek, Maria van der Sommen, Rob Thieme en  
                                 Jan Timmers (voorzitter). 
Gast                        : Rutger Janssens (wijkmanager). 
Afwezig  : Hendrik-Jan Melissen. 
Versie en datum     : versie 18 april 2022.                                                                                                                                                                                                                                                                                          

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                     
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.  
Hendrik-Jan Melissen heeftr zich i.v.m. vakantie afgemeld. 
 
Aan de agenda wordt toegevoegd de situatie bij BijBomans (agendapunt 5) en 
verder overeenkomstig vastgesteld. 
 

2. Mededelingen vooraf. 
Het tweede Digibord is inmiddels geïnstalleerd. Jan Timmers stelt voor om hier 
even naar te gaan kijken. Maria van der Sommen geeft een korte demo van het 
Digibord. 

Er zijn verder geen mededelingen vooraf. 

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven). 

Jan Timmers geeft een korte toelichting op de stand van zaken m.b.t. de 
asfaltcentrale. Samenvattend: het is nog niet duidelijk wat er nu wordt besloten en 
gaat gebeuren. 

Verder geven de correspondentielijsten week 06 t/m 10 2022. geen aanleiding tot 
opmerkingen.  

4. Verslag BV 15 februari 2022. 
Naar aanleiding van het verslag: 
- Jaarrekening 2021: Ben van den Reek vraagt of hij het verslag van de 

kascommissie nogmaals kan ontvangen.                     
Kees Henkelman merkt op dat wij niet spreken van een “agemene 
vergadering”, maar van een “openbare vergadering”. Tijdens de eerstvolgende 
openbare vergadering zal de kascommissie benoemd worden. 

- Gebieds-/omgevingsvisie: Jan Timmers geeft aan dat dit is geagendeerd voor 
de bijeenkomst van het wijkradenoverleg ’s-Hertogenbosch Oost op 4 april 
aanstaande. Resultaten komen terug in de volgende BV. 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
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5. Situatie bij BijBomans. 

 

Bern van den Reek licht toe dat sinds nagenoeg alle beperkende maatregelen in 
het kader van Corona zijn opgeheven BijBomans ook weer bijna als vanuods 
draait.  
De beheercommissie heeft met elkaar gesproken over de taakverdeling. Besloten 
is dat de huismeestersfunctie, die Ad Prince al jaren met verve vervult, 
overgenomen wordt door Ben. Ben zal vanaf nu ook de communicatie met de 
coördinatoren op zich nemen. 
De commissie is op zoek naar een uitbreiding zodat alle taken goed en 
evenwichtig belegd kunnen worden. 
 
De aanwezigen staan stil bij het besluit van Ad Prince om zijn werkzaamheden 
voor BijBomans terug te brengen. Het is erg jammer dat Ad, die altijd met grote 
inzet voor BijBomans actief was (kartrekker en motor), deze werkzaamheden 
neerlegt. 
  

6. Verslag resultaten wijkschouw. 
Het verslag van de resultaten van de wijkschouw wordt toegelicht door Desiree 
Dolle en Rob Thieme. Het verslag is ook verstrekt aan Rutger Janssens die dit in 
overleg brengt bij de diverse gemeentelijke verantwoordelijken. Het is de 
bedoeling dat een gemeentelijke delegatie samen met leden van de werkgoepen 
Groen en Infra, na behandeling en afstemming van de lijst met zorgpunten, de 
wijk gaan bezichtigen. 
 
Het bestuur geeft de complimenten aan de opsteller(s) van de visie “De 
Molenhoek….. over 20 jaar…..”. 

 
7. Bestuursreglement. 

Kees Henkelman licht toe dat hij diverse reacties van de bestuursleden heeft 
ontvangen. Het eerste concept wordt samen met de reacties van de 
bestuursleden doorgenomen. Kees zal op basis hiervan een tweede concept 
opstellen dat binnen de diverse werkgroepen besproken kan worden. De reacties 
van de werkgroepen zullen worden besproken in een volgende 
bestuursvergadering en zo nodig verwerkt in een definitief reglement dat dan kan 
worden geplaast op de website en digitale nieuwsbrief. 

 
8. UBO. 

UBO (Ultimate Beneficial Owners) is nog in behandeling bij Kees Henkelman.Er is 
verwarring ontstaan omdat er geen brieven hierover vanuit KvK ontvangen zijn. 
Zodra Kees alle kopie-ID-n van de leden ontvangen heeft, zal hij dit verder 
afhandelen.  

 
9. Verantwoording subsidieverstrekking 2021. 

De door Peter van Gerven opgestelde verantwoording wordt goedgekeurd en 
vastgesteld. Peter zal de verantwoording doorsturen naar de gemeente. 

 
10. Bijdragen huisbezoeken 80+. 
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Het project Huisbezoeken 80+ van Farent in opdracht van de gemeente ’s-
Hertogenbosch heeft als doel om met zelfstandig wonende ouderen van 80+  in 
gesprek te gaan. Hoe ervaren ze hun kwaliteit van leven en hebben ze behoefte 
aan informatie, advies of ondersteuning? 
 
80+s in de wijk Molenhoek in Rosmalen waren als eerste aan de beurt. In totaal 
hebben getrainde vrijwilligers ongeveer 100 van de 300 aangeschreven 
zelfstandig wonende ouderen van 80+ in deze wijk bezocht. Het merendeel van 
de overige ouderen gaven aan het een mooi initiatief te vinden, maar nu (nog) 
geen behoefte te hebben aan een huisbezoek. 
 
De voorlopige onderzoeksresultaten zijn als volgt:  
De gemiddelde leeftijd van de bezochte bewoners is ruim 85 jaar, waarbij de 
ervaren kwaliteit van leven met een gemiddelde van 7,5 wordt gewaardeerd.   
Van de ongeveer 100 bewoners die bezocht zijn geven 12 bewoners een 
bevestigend antwoord over gevoelde eenzaamheid.  
Er blijkt vooral behoefte aan praktische ondersteuning bij vervoer, grotere tuin- en 
huishoudelijke klussen èn behoefte aan sociaal contact in de vorm van een 
maatje of gelijkwaardig contact. Bij ongeveer 1/3e van de huisbezoeken is een 
vervolgactie hierop ingezet. Denk hierbij bijvoorbeeld aan de inzet van de 
Vrijwillige Thuishulp Rosmalen en de mantelzorgconsulent. 
 
De projectgroep heeft geleerd om nog meer gebruik te maken van de bestaande 
initiatieven voor senioren in de wijk, zodat vragen dichtbij en snel opgepakt 
kunnen worden. Het initiatief tot huisbezoeken bij 80+s is zeer positief ontvangen 
en de projectgroep gaat met vertrouwen naar de volgende wijk.   
 
Er zijn een vijftal concrete verzoeken, die de projectgroep op korte termijn niet op 
kan pakken, waardoor deze zijn doorgeleid naar de wijkraad Molenhoek. Het gaat 
dus om verzoeken van 80+-ers, veelal weduwe/ alleenstaand, wonende in onze 
wijk voor onderhoud van hun tuin of een andere soort vraag. 
 
Het bestuur besluit deze hulpvragen te plaatsen op de website en digitale 
nieuwsbrief met de oproep aan wijkbewoners om de helpende hand te willen 
bieden. 

 
11. Rondje langs de werkgroepvelden. 

Bestuur algemeen (Jan Timmers): 
 
- Geen bijzonderheden.  

BijBomans (Ben van den Reek):   

- Geen verdere bijzonderheden. 

Communicatie (Maria van der Sommen): 

- Papieren nieuwsbrief: Maria licht de opzet van de komende papieren 
nieuwsbrief toe. Zij vraagt van de leden een reactie hierop en invulling hiervan 
voor de onderrwerpen die de leden in portefeuille hebben. 

Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman): 
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- Buurtbijen: Kees deelt mede dat hij de door de gemeente aan de Buurtbijen 
verstrekte subsidie heeft ontvangen. 
Hij stelt aan Maria voor om ook in de papieren nieuwsbrief aandacht te geven 
aan de Buurtbijen.  

Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven): 

- Geen nieuwe zaken: Herhalingscursus reanimatie kan nu opgepakt worden. 

Openbare ruimte en groen “Groen”(Desiree Dolle): 

- Processierupsen: De werkgroep zal hieraan aandacht besteden. 
- Watertuinen: De werkgroep heeft dit in voorbereiding/behandeling. Zij komt 

hier de volgende vergadering op terug. 

- Bio-diversiteit: De werkgroep gaat aandacht geven aan het onderwerp Bio-
diversiteit. 

Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme): 
 

- Geen verdere bijzonderheden..  
 

12. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 
Peter van Gerven is naar de bijeenkomst van het senioren platform in Perron 3 
geweest. Hij heeft hierover een verslagje naar Maria van der Sommen gestuurd. 
 
Er komt verder niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik 
gemaakt.  

 
13. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 
 
 

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  
 

 


